

## PROTOKOLL

STYRELSEMÖTE JURIDISKA FÖRENINGEN I UPPSALA DEN 2021-08-11 KL. 17:30.

**NÄRVARANDE:**

Ordförande:	Alva Johansen
Vice ordförande:	Elias von Heijne
Sekreterare:	Emmy Dahlin
Kommunikationsansvarig:	Tova Backman
Ordförande för sociala utskottet:	Shepal Omar
Ordförande för studieutskottet:	My Darling
Arbetsmarknadsansvarig:	Jacob Åberg

### 1 § MÖTETS ÖPPNANDE

Alva Johansen öppnade mötet kl. 17:44.

### 2 § VAL AV JUSTERARE TILLIKA RÖSTRÄKNARE

Styrelsen beslutade

**Att** välja My Darling till justerare tillika rösträknare.

### 3 § VAL AV MÖTESOBSERVATÖR

Styrelsen beslutade

**Att** välja Tova Backman till mötesobservatör.

### 4 § GODKÄNNANDE AV KALLELSEFÖRFARANDET

Kallelsen utgick den 2021-08-04 i enlighet med kallelseförfarandet.

Styrelsen beslutade

**Att** godkänna kallelseförfarandet.

### 5 § ADJUNGERINGAR

Inga adjungeringar förelåg.

### 6 § FASTSTÄLLANDE AV FÖREDRAGNINGSLISTA

Styrelsen beslutade

**Att** fastställa föredragningslistan i enlighet med föreslagen dagordning.

### 7 § PROTOKOLL FRÅN FÖREGÅENDE SAMMANTRÄDE

Protokoll från ordinarie styrelsemöte den 2021-06-17 är justerat och kan läggas till handlingarna. Protokoll från konstituerande styrelsemötet från den 2021-06-17 är också justerat och kan läggas till handlingarna.

Styrelsen beslutade

**Att** lägga protokollen till handlingarna.

## 8 § MEDDELANDEN OCH RAPPORTER

### Ordförande meddelar:

- Upstart inför terminen – Rektors ledningsråd, UUFS, konsistoriet
- Möte med kommittén om krishantering samt revidering av krishanteringsplanen.
- Det ska tillsättas en remisshandläggare i UUFS, dags för intervju snart.
- Möte med T5:s kursföreståndare om studentlärare.

### Vice ordförande meddelar:

- Jobbat ikapp vissa ärenden som pausats under pandemin i väntan på ett mer öppet samhälle.
- Förberett mottagning och inskrivning i föreningen tillsammans med ReKo.

### Ordförande för sociala utskottet meddelar:

- Planerar hösten i allra högsta grad.

## 9 § PROTOKOLLFÖRING AV TAGNA PC-BESLUT

Inga PC-beslut har tagits.

## 10 § FASTSTÄLLANDE AV MÖTESTIDER

**Förslag:** Onsdagar jämna veckor kl. 17:15

Styrelsen beslutade

**Att** fastställa mötestider till onsdagar jämna veckor kl. 17:15.

## 11 § FASTSTÄLLANDE AV DAG FÖR UTBILDNING SAMT KICKOFF FÖR ÄMBETSMÄN

**Förslag:** 11-12 september 2021

Styrelsen beslutade

**Att** fastställa datumet för dag för utbildning samt kickoff för ämbetsmän till den 11-12 september 2021.

## 12 § SCHEMA FÖR TERMINENS AKTIVITETER

**Förslag:** Ett exceldokument där alla viktiga datum samlas för att få en överblick och där varje utskottsordförande, ordförande och vice ordförande ansvarar för att detta uppdateras kontinuerligt.

Styrelsen uppdrar åt Alva Johansen och Elias von Heijne att ta fram gemensam kalender för styrelsen.

**13 § INFORMATIONSPUNKT: STYRELSENS KICKOFF**

Allmän information om styrelsens kickoff.

**14 § INFORMATIONSPUNKT: LYSNING AV LEDAMOT OCH SUPPLEANT TILL  
UNIVERSITETETS DISCIPLINNÄMND**

**Föredragande:** Alva Johansen

**Bakgrund:** JF ska tillsätta en ordinarie ledamot och en suppleant i universitetets disciplinnämnd. Egentligen en fråga för studieutskottet men viktigt att det kommer en utlysning i tid. Disciplinnämnden är det universitetsorgan som slutligt prövar ärenden om fusk eller annat vilseledande vid examination.

Förslaget är att studieutskottet nominerar en person till ordinarie ledamot och en person till suppleant och styrelsen beslutar slutligt.

**15 § BESLUTSPUNKT: KRISHANTERINGSPLAN**

**Föredragande:** Alva Johansen

**Bilaga:** Se bifogad bilaga.

**Förslag till beslut:** Att anta den reviderade krishanteringsplanen.

Styrelsen beslutade

**Att** anta den reviderade krishanteringsplanen.

**16 § BESLUTSPUNKT: ANTAGANDE AV POLICYS**

**Föredragande:** Alva Johansen

**Förslag till beslut:** Att anta föreningens policys, dvs. receppolicyn, alkoholpolicyn, åtgärdsolicyn, överlämningspolicyn, jämlikhetspolicyn, mailpolicy för tillfället, integritetspolicyn.

OBS! Representationspolicyn har redan antagits.

Styrelsen beslutade

**Att** anta åtgärdsolicy, alkoholpolicy, integritetspolicy och receppolicy i befintligt skick.

**17 § DISKUSSIONS- OCH BESLUTSPUNKT: VERKSAMHET OCH BOKNINGAR  
PÅ JONTES**

**Föredragande:** Alva Johansen och Elias von Heijne

**Bakgrund:** I och med pandemin har vi inte haft någon verksamhet igång på Jontes under våren och inte heller tagit emot några bokningar. Styrelsen diskuterade hur vi ställer oss till att öppna upp för verksamhet på Jontes nu när restriktionerna lättat något.

Styrelsen ska ha städdag på Jontes den 22/8. Vidare diskuterades också kring en generell uppfräschning av Jontes samt nyckelhantering.

Styrelsen beslutade

**Att** öppna upp Jontes för ordinarie verksamhet med anpassningar utifrån aktuella restriktioner.

## 18 § DISKUSSIONSPUNKT: BOSTADSRAPPORT 2021

**Föredragande:** Alva Johansen

**Bakgrund:** Bostadsrapporten publiceras av SFS varje år för att ge en statusuppdatering på samtliga studentstäder. Utöver att städerna blir tilldelade en färg utifrån en skala så ger också kår(erna) som agerar i staden en gemensam summering av läget (sker genom UUFS). Hur upplever JF:s medlemmar läget gällande boendefrågan? Får juriststudenter lätt bostad? Är det mycket problem kring bostäderna?

Styrelsen uppfattar att det är ett återkommande problem att hitta bostad och att juriststudenter varken har det lättare eller svårare att hitta bostad jämfört med andra studenter. Alva Johansen återkopplar styrelsens tankar till UUFS.

## 19 § DISKUSSIONSPUNKT: ”STYRELSEN BJUDER IN”

**Föredragande:** Alva Johansen

Styrelsen diskuterade ett eventuellt koncept ”styrelsen bjuder in” som ska ske i syfte att synas mer bland ämbetsmän och planeras i mån av tid.

## 20 § INFORMATIONSPUNKT: RECCEVECKAN

**Föredragande:** Alva Johansen och Shepal Omar

Styrelsen diskuterade styrelsens deltagande under recceveckan.

## 21 § INFORMATIONSPUNKT- OCH BESLUTSPUNKT: STUDENTLÄRARE

**Föredragande:** Alva Johansen

**Bakgrund:** Studentlärare ska tillsättas till hösten samt betalningar ska utgå.

Styrelsen diskuterade tillvägagångssätt för att tillsätta studentlärare.

Styrelsen beslutade

**Att** uppdra åt Alva Johansen att tillsätta studentlärare för T1 och T5.

**22 § DISKUSSIONS- OCH BESLUTSPUNKT: MEDALJER**

**Föredragande:** Elias von Heijne

**Bakgrund:** Saknas medaljer inför en eventuell bal i höst.

Styrelsen diskuterade inköp av medaljer och eventuell ny design.

Styrelsen beslutade

**Att** uppdra åt Elias von Heijne att köpa in medaljer.

**23 § DISKUSSIONS- OCH BESLUTSPUNKT: UTLYSNING AV STÄMMA**

**Föredragande:** Elias von Heijne

**Bakgrund:** Datum för stämman i september måste fastställas.

Styrelsen beslutade

**Att** ha septemberstämma den 2021-09-19.

**24 § DISKUSSIONSPUNKT: BAL OCH BALBUDGET**

**Föredragande:** Shepal Omar

Styrelsen kollade över balbudgeten och diskuterade generellt kring balens genomförande.

Styrelsen uppdrar åt Shepal Omar att fråga Jobin Borhan om Lasse Garden kan spela på balen.

**25 § SPONSRING TILL BALEN**

**Föredragande:** Jacob Åberg

Jacob Åberg meddelade att Vinge är intresserade av att sponsra balen. Styrelsen diskuterade sponsring till balen samt sponsringsavtal i allmänhet.

**26 § KOMMUNIKATIONSPLANEN**

**Föredragande:** Alva Johansen och Tova Backman

Styrelsen uppdrar åt Alva Johansen, Tova Backman och Jacob Åberg att se över kommunikationsplanen, hur den efterföljs och göra ändringar därefter.

**27 § EKONOMISK ÖVERSIKT**

Elias von Heijne meddelar att ekonomin är okej.

**28 § BEVAKNINGSLISTAN**

**29 § ÖVRIGA PUNKTER**

**30 § ORDET FRITT**

**31 § MÖTETS AVSLUTANDE**

Alva Johansen avslutade mötet kl. 19.39.